
Zápisnica 43/2021 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 2. novembra 2021 o 10:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo hybridnou formou – prezenčne vo Vyhniach a online. 
 
Prezenčne prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. 
Milena Reháková, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin 
Grančay, PhD. 
Online prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; prof. Ing. 
Vladimír Lukeš, DrSc.; Marek Kalanin 
Neprítomní: prof. Ing. Milan Polakovič, PhD. 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty (Drtil, Grančay) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a prípravou 

prezenčného vzdelávania na STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy (preložené na 7.12.2021 Grančay) 
3. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2020/2021 (Reháková) 
4. Ankety študentov (Reháková) 
5. Stav prípravy Dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU na obdobie 2021-2027 (dekan, 

prodekani, tajomník) 
6. Rozličné 

 
Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
K dnešnému zasadnutiu neboli termínované nijaké úlohy. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval o výberovom konaní na nábytok a o problémoch s ním súvisiacimi. 
Podal aktuálnu správu o zmenových listoch a procese ich schvaľovania. Rekonštrukcia starej budovy 
napreduje pomalým tempom. Aktuálnou otázkou je plánovaný presun hlavnej stúpačky vody a plynu, 
ako aj verejné obstarávanie prvkov slaboprúdových rozvodov. 
 
Bod C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty 
Prodekan prof. Drtil informoval o prebiehajúcich a plánovaných propagačných akciách. Intenzívna 
kampaň by – tak ako každoročne – mala začať v januári 2022. Pripravuje sa verejné obstarávanie na 
poskytovateľa služieb. Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval o problémoch spojených s verejným 
obstarávaním. 



Zástupca študentov p. Marek Kalanin informoval o pláne organizácie mini Erasmu aj v tomto 
akademickom roku. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a prípravou 
prezenčného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty prof. Gatial informoval, že podľa informácií z Kolégia rektora STU v Bratislave nemáme 
právo kontrolovať očkovanosť zamestnancov. Situácia s COVID-19 na univerzite je relatívne dobrá. 
Prodekanka doc. Reháková informovala o počte aktuálnych prípadov medzi študentmi a tajomník 
fakulty Dr. Grančay o počte aktuálnych prípadov medzi zamestnancami. Nezaočkovanosť študentov je 
odhadom vo výške 20 %. Fakulta sa bude usilovať o čo najdlhšie zachovanie prezenčnej výučby. 
 
Bod 2. Kaviareň a jedáleň – skúsenosti, pripomienky, návrhy 
Bod bol preložený na najbližšie zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 3. Správa o vzdelávacej činnosti za akademický rok 2020/2021 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala prvú verziu správy o vzdelávacej činnosti za uplynulý 
akademický rok. Dekan fakulty prof. Gatial vyzval členov Vedenia FCHPT STU v Bratislave, aby do piatka 
5.11.2021 odoslali prodekanke svoje pripomienky. 
 
Bod 4. Ankety študentov 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala výsledky aktuálnych ankiet študentov. Venovala sa 
najčastejšie sa opakujúcim pripomienkam a komentárom k technickému zabezpečeniu, organizácii 
semestra, skúšok alebo prístupu učiteľov. Podotkla, že všetky ankety sú už v elektronickej verzii a 
v budúcnosti sa fakulta k papierovej forme neplánuje ani vrátiť. Navrhla zvážiť prepojenie ankiet s AIS, 
t.j. napr. podmieniť zobrazenie výsledku skúšky vyplnením ankety. 
 
Bod 5. Stav prípravy Dlhodobého zámeru rozvoja FCHPT STU na obdobie 2021-2027 
Členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave detailne prerokovali pracovnú verziu Dlhodobého zámeru 
rozvoja FCHPT STU na obdobie 2021-2027 a dohodli sa na konkrétnych zmenách a formuláciách. Zámer 
bude následne predložený na prerokovanie a schválenie všetkými relevantnými grémiami na fakultnej 
úrovni. 
 
Bod 6. Rozličné 

 Predseda FOO doc. Berkeš informoval o práve prebiehajúcom programe onkologických 
prehliadok. 

 Prodekan prof. Drtil informoval, že pamätnica k 80. výročiu fakulty je pripravená, aktuálne sa 
rieši jej tlač. Vedenie sa predbežne dohodlo na tlači 500 ks. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay informoval o čerpaní rozpočtu na UVZ Vyhne. Prezenčne prítomní 
členovia vedenia absolvovali prehliadku objektu. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o konaní mimoriadneho zasadnutia AS FCHPT vo štvrtok 
4.11.2021 s témou pripravovanej novely vysokoškolského zákona. 

 
 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 14:35. 
 



 
Bratislava, 2. novembra 2021 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


